




Miquel Estruch parli directament amb ell així, tractar de resoldre la problematica 

directament. 

El Sr. Lluís Ubach, pregunta sobre la possibilitat d'instal·lar veles amb cables, a la 

Pla9a del "Centru", per a resguardar de la calor i del sol durant la Festa Major, a l'estiu. 

S'acorda amb el regidor d'urbanisme, el Sr. Miquel Estruch, que vindran a mirar-s'ho 

amb els tecnics municipals a l'efecte de valorar quina és la solució més idónia. 

S'informa al Sr. Miquel Estruch, sobre la complexitat de la problematica relativa a la 

urbanització del C/ Antonia Soler. El regidor d'urbanisme demanara el cost de 

traslladar el transformador. 

Es valora la possibilitat d'instal·lar un nou pas de vianants al C/ Sant Ramon, 

concretament a l'al9ada de l'antiga Factoria, per on els ve"ins travessen per anar a 

llen9ar les deixalles; ates que és competencia de carreteres, se'ls demanara el permís 

corresponent. També es valora prohibir la circulació de camions pel municipi, i a 

l'efecte, i atesa la complexitat del tema, s'acorda estudiar la viabilitat técnica d'aquesta 

pro posta. 

El Sr. Enrique Sánchez, informa de que el til·ler de davant de l'Església, que tenia una 

branca morta, ja ha estat tallada. En quant a l'arbre del C/ Ginesta i el C/ Ponent, les 

arrels del qual, aixequen la vorera, els jardiners de l'Ajuntament vindran a mirar-s'ho. 

3. Assumptes sobrevinguts

El Sr. Benjamí Oller pregunta si algú coneix algun celler económic (maxim 5 euros) per 

a comprar el vi a degustar en la propera Festa de Tardor, dones els que amb ell ha 

contactat tenen uns preus for9a elevats. 

4. Precs i preguntes

No n'hi ha. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 

són les 21 :38 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretaria em dono fe . 


